

微软Edge浏览器对Manifest V2 扩展程序支持将于 2024 年 1月结束

12月7日消息，谷歌在今年9月下旬调整支持计划，表示 Chrome 浏览器对 Manifest V2 的支持再延长 1 年时间。微软现在也决定跟进谷歌，在推进 Manifest V3 的同时开始逐步淘汰 Manifest V2。

根据微软官方更新的支持文档，企业环境中在已配置相关策略的系统上对 Manifest V2 的支持将于 2024 年 1月结束。

We are currently in the process of updating our MV3 migration timelines.

We are aware that Chromium has revised the timelines for Manifest V2 sunset. We will independently decide on MV3 migration timelines for Microsoft Edge Add-ons and share an update here. We continue to analyze the concerns raised by the extension developers and explore the optimal path for Microsoft Edge Add-ons ecosystem. Meanwhile, please refer to the [Chromium timelines](#) for planning your extension's migration.

Timeframe	Microsoft Partner Center changes	Microsoft Edge changes
July 2022 (already in effect)	Microsoft Partner Center will no longer accept new Manifest V2 extensions with visibility set as Hidden or Public .	No change.
TBD - See note above	Microsoft Partner Center will no longer accept updates to existing Manifest V2 extensions. Developers can submit updates for migrating a V2 extension to V3.	Microsoft Edge stops running Manifest V2 extensions. Enterprises can allow Manifest V2 extensions to run on Microsoft Edge using Enterprise policies.
TBD - See note above	No change.	Manifest V2 extensions will no longer function in Microsoft Edge even with the use of Enterprise policies.

Manifest V2 extensions will continue to be supported through Enterprise policies at least until Chromium Manifest V2 support timeline (which is currently January 2024).

Microsoft continues to iteratively improve the platform and address the feedback shared by extension developers.

Share your questions, comments, and concerns with the team on Twitter [@MSEdgeDev](#) or via the [Microsoft Edge Insider forums on TechCommunity](#).

微软目前 Edge 扩展商城已经不再接受基于 Manifest V2 的扩展程序。但开发者依然可以对现有基于 Manifest V2 的扩展程序进行更新。微软暂时没有公布具体的淘汰计划，但相信应该会在某个时间节点也拒绝对现有 Manifest V2 扩展的更新，推动所有扩展迁移到 Manifest V3。

微软表示将继续根据开发者提出的反馈和建议，并探索微软 Edge 附加组件生态系统的正确路径。你可以在官方文档中找到更多关于 Microsoft Edge 的 Manifest V3 扩展的信息

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16704059261815.html>